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 PROTOKÓŁ  

z XVII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 20 grudnia 2012 r. 

Posiedzenie XVII Sesji rozpoczął o godz. 09
00 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XVII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości Radnego Rady Powiatu – Pana Andrzeja 

Rupietę, p.o. kierownika Komisariatu w Sadlinkach Pana Raula Skałę, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nieobecny Andrzej Leśkiewicz) 

w związku z czym Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Sadlinki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki    

z dnia 8 lutego 2008 r. w sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na 

2013 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Działalności i Planu Pracy 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sadlinkach na rok 2013. 

11. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 2. 

W. Berent – radny – zadał pytanie, czy chodnik przy ul: Kwidzyńskiej będzie 

remontowany od strony Gminy do Kościoła? 

E. Krajewska – Wójt – potwierdziła, że tak. 
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Z. Lubecki – sołtys – skierował do Pani Wójt pytanie, jak sprawa działki w Wiślinie? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że wniosek rada sołecka zaopiniowała 

pozytywnie i procedura trwa nadal, jest opinia, żeby sprzedać Pp. Landmesser . Jest 

nadzieja, że sprawa będzie zakończona pozytywnie. 

M. Zdankiewicz – radny – zwrócił się z pytaniem, dokąd wożą tłuczeń? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że na drogę w Karpinach (dot. drogi Pana 

Lepkowskiego). 

 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił P. Wójt o przedstawienie spraw 

realizowanych między sesjami. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

 

Ad. 4. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/128/2012 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/129/2012 w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2012 r. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6.  

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała Uchwałę Nr 220/g264/F/II/12 Skład Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 12 grudnia 2012 r. dotycząca opinii o 

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki na lata: 

2013 – 2024. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/130/2012 w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  

G. Podgórska – Skarbnik – omówiła zmiany w działach, rozdziałach i paragrafach. 

Zreferowała również dochody i wydatki budżetowe planowane w 2013 r. 

M. Tumiłowicz – radny – zadał pytanie, czy planowane są środki na ekologiczne 

oczyszczalnie? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że tak 40.000 zł. 

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała Uchwałę Nr 219/g264/P/II/12 Skład Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 12 grudnia 2012 r. w sprawie opinii o 
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projekcie budżetu Gminy Sadlinki na 2013 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/131/2012 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2013 r. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę XVII/132/2012 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 lutego 2008 r. w sprawie 

wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/133/2012 w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr XVII/134/2012 w sprawie 

zatwierdzenia Programu Działalności i Planu Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Sadlinkach na rok 2013. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

Za przyjęciem protokołu z XVI Sesji głosowało 14 radnych uczestniczących                    

w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił Pana Raula Skałę p.o. kierownika 

Komisariatu w Sadlinkach do wypowiedzenia się na temat bezpieczeństwa w gminie 

Sadlinki. 

R. Skała – p.o. kierownika komisariatu Policji w Sadlinkach – przedstawił się               

i przekazał informacje dot. zdarzeń na terenie gminy Sadlinki. Najczęściej dochodzi do 

kradzieży z włamaniem. W ostatnim czasie doszło do 3 zdarzeń. Na szczęście ustalono 
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sprawców. Można stwierdzić, dodał, że gmina Sadlinki jest gminą spokojną, panuje dobra 

atmosfera. 

M. Zdankiewicz – radny – zadał pytanie, czy posterunek będzie istniał? 

R. Skała – p.o. kierownika komisariatu Policji w Sadlinkach –  odpowiedział – tak, 

zostaje. 

E. Krajewska – Wójt – niestety nie ma pewności czy na pewno. 

 

 

Ad. 13. 

E. Krajewska – Wójt – poinformowała, że Pan Mirosław Tumiłowicz  podejmował 

temat ONW , chciał zwołać zebranie. W chwili obecnej następują zmiany w naliczaniu, 

nie ma sensu składać wniosków. Trzeba wrócić do tematu Okrągłej Łąki i Olszanicy (jej 

części). 

E. Gadacz – sołtys – zwrócił się do P. Rupiety – czy są środki na demontaż eternitu? 

A. Rupieta – Radny Rady Powiatu – odpowiedział, że w poniedziałek przyjęto budżet     

i z jego wiedzy wynika, że w chwili obecnej jest to tylko budżet administracyjny. Maja 

być środki na utrzymanie dróg, reszta jest bardzo ograniczona. 

E. Krajewska – Wójt -  nawiązała do tematu, że jeśli będzie taki ograniczony budżet, to 

trudno będzie cokolwiek zrealizować. Odpowiedziała również P. Gadacz, że projekt dot. 

eternitu jest realizowany w gminie Sadlinki. W roku bieżącym był zwrot dofinansowania 

dla jednej osoby. 

 

Ad. 14. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  z okazji Świąt Bożego Narodzenia złożył 

wszystkim zdrowych, spokojnych pełnych radości świąt i o godz. 11
20

 zamknął obrady 

XVII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

B. Formela 

 

 

 

 


